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§ 1.     Mötets öppnande 
 Arne hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvaro 
 Närvarande: Bo-Göran Jönsson, Jörgen Ring, Johnny Norremark, 
 Arne Karlsson och Karin Bengtsson. 
 Saknades: Jocke Berg och Margaretha Lundgren. 
 
§ 3. Justeringsman 
 Jörgen Ring valdes till justeringsman för dagens möte. 
 
§ 4. Föregående mötesprotokoll 
 Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes med kommentarerna, 
 Jocke kunde ej medverka vid mötet med Akka utan Johnny gick in i hans 
 ställe och att nästa möte blivit flyttad till dagens datum. 
 
§ 5. Ekonomi 
 Ekonomin är fortsatt stabil. 
 
 Möte med Akka angående hyresavtal. Eftersom Akka har installerat 
 värmepumpar luft/luft, kommer vi att få betala den del av installationen 
 som berör vår del av fastigheten. Detta istället för att betala elen och kommer 
 att bli ca 400kr/mån räknat på 8 år och summan kommer inte att ändras under 
 denna tid. 
 Vi kommer att få viss ekonomisk kompensation p.g.a. dålig kommunikation 
 vid uppsättning av värmepumpar. 
 
 Inget nytt hyresavtal blev skrivet. Arne kontaktar Akka för en ny tid. 
 
§ 6. Bordlagda frågor 
 Uthyrning av lokalen, ingen generell uthyrning av lokalen kommer att ske. 
 Skulle det komma in förfrågan kommer det att tas upp med styrelsen i varje 
 enskilt fall. 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
§ 7. Moppe sektionen 
 Julskyltnings söndagen såldes det mycket korv och glögg. Extra inköp fick 
 ske 5ggr. 
  
 12/12 3st Moppers körde CMMCs Tomterunda i Hörby. 
  
 13/12 4 tappra Moppers trotsade kylan och körde Lucia runda. 
 
 
§ 8 Fastighets gruppen 
 Rullande underhåll, förövrigt inget speciellt. 
 
§ 9 Kommande aktiviteter 
 Vi kommer inte att ställa upp under årets Sportlovs aktiviteter. 
  
 Årsmöte 21mars kl 18.00. Mötes information går ut 29/2. Sista anmälan om 
 man vill äta efteråt är den 17/3. 
 Följande poster skall tillsättas, 
 1st styrelsemedlem på 2 år 
 1st styrelsesuppleant på 2år 
 2st Moppekommitén på 1år 
 1st Fastighet & material på 1år 
 2st Valberedning 1st 2år, 1st 1år. 
 1st ansvarig för Sociala medier 
 
 Styrelsemöte inför Årsmötet torsdagen den 8/2 kl 17.30. 
   
 Blau Rög rundan 13/4 
  
 Din Bil 11/5 Lars ansvarar. 
 
§ 10. Genomförda aktiviteter 
 Funktionärs middag på Rådhuskällare i Malmö den 19/11. 16 funktionärer 
 och respektive deltog. 
  
 Julfest 30/11, 27 medlemmar deltog. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
§ 11. Inkommen post 
 Avtalet med Akka angående värmen och elen i lokalen. 
 
 Information från Skatteverket att vi är deklarations befriade. 
 
 
§ 12.  Övrigt 
 Karin: Hur har det gått med frågan från kassören om affärer som kan skicka 
 specificerade fakturor? 
 Diskussioner har förts och Arne kollar upp vad som bestämts. 
 
 Förteckning över inventarier saknas fortfarande. Möte den 22/4 för att 
 gå igenom klubbens inventarier. De som eventuellt har saker som tillhör 
 klubben skall ta med lista på vad som finns. 
 
 Arne: Har fått inbjudan att sälja korv på Degeberga veteran marknad 20/4. 
 
 Bo-Göran, Jörgen och Johnny inget idag. 
 
§ 12 Nästa möte 
 Nästa möte blir 8/2 kl 17.30. Inför Årsmötet. 
 
§ 13  Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
__________________________ 
Karin Bengtsson sekr. 
  

 
Justeras: 
 
 
 
 
________________________   _______________________ 
Jörgen Ring                                   Arne Karlsson ordf. 


